
 

 

 

 August 17, 2023 

Greetings Students and Parents, 

We hope this letter finds you well and in good spirits! It has been a busy summer. As 
summer draws to a close and the new academic year approaches, we are excited to 
welcome you back to Future International Private School for another year of growth, 
learning, and memorable experience. 

As  we embark on this new school year, we are committed to providing you with a safe, 
supportive, and engaging learning environment. Our dedicated team of educators and staff 
have been working diligently to ensure that our classrooms are ready, the curriculum is 
enriched and rigorous, to meet your educational needs and aspirations.  

Here are a few things to look forward to this academic year: 

1. Engaging Classes:  Our teachers have prepared a variety of interactive and thought-
provoking lessons to spark your curiosity and inspire your learning journey. 

2. Extracurricular Activities: From sports to arts, debate to science clubs, we offer a 
wide range of student clubs to help you explore your interests and talents. 

3. Supportive Resources: Our Student Services Department is here to provide guidance 
and support whenever you need it, ensuring that you have the tools you need to 
succeed academically, emotionally, and socially. 

4. Community Building: We believe in the strength of Future International School 
community. Throughout the school year, we will organize events and activities that 
foster connections with the community adjacent to the school.  

5. Health and Safety: Your well-being remains our top priority. We will continue to 
implement measures to create a safe and healthy environment for everyone on 
campus.  

Everyone of you brings something unique to our school, and we can’t wait to see you 
flourish and make a positive impact. We encourage you to set realistic goals, embrace 
challenges, and always strive for excellence. 

First Day of School 
The first day of school for grades 1-12 is 28 August 2023. 
KG1 first day is 4 September 2023. 
KG2 first day is 5 September 2023.  
*Note: Per ADEK, Kindergarten parents can remain with their children 5 minutes only.   
 
Uniforms 
All students from K-12 are required to wear the approved school uniform. Hoodies, 
sweatpants, or joggers are NOT allowed. Hats are NOT to be worn in the school. 
 
Mobile Phones 
Mobile phones are NOT allowed on school property. 
 



 

 
 
 
 
Security Checks 
Education and law enforcement agree that we live in a society where violence occurs in 
school settings. As the principal, student safety is priority. Beginning 2023-2024 academic 
year, ADEK has mandated school principals to implement security measures to protect our 
students, faculty, and staff from any potential harmful threat.   
 
The following procedures will be implemented August 21, 2023.  

• All parents, visitors, and vendors are required to sign in with security.  
• All employees must wear their school id.  
• We will use handheld metal detectors for quick and easy body searches of students 

for any concealed weapons or metal objects.  
• All parents will receive a Video Consent and Release Form for their students. The 

form must be filled out completely and signed by an adult.   
• Parents or guardians are required to sign students out of school if leaving early. 

Verbal request for early dismissal of students will not be honored.  
• Students and parents are encouraged to report any suspicious activity.  

We are looking forward to seeing your smiling faces in the hallways. Until then, enjoy the 
remainder of your summer break and come back refreshed and ready to make the most of 
this school year. If you have any questions or need further assistance before the school 
year begins, please do not hesitate to contact the school receptionist. 

Educationally yours, 
 
Dr. Tonia Y. Williams 

 
 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 ،الأعزاء وأبنائي الطلبة المحترمين الأمورأولياء 

اقتراب العام و فصححا الصححي    نهاي   . مع اقترابمليئا بالأعمال والأنشحح    لقد كان صححيا ا   جيدة!بصحح     اتكونوأتمنى ان  

آخر من النمو والتعلم ونت لع لعام مرة أخرى ف  مدرسح  المعحتق ا الدولي  الصاصح    مالدراسح  الدديد   يعحعدنا أن نر ب بك

 وتدرب  لا تنُعى.

 

نتعهد بأن نوفر لك بيئ  تعليمي  آمن  ومشحدع  وم اةة مع بداي  العام الدراسح  الدديد. يعما موواونا والمعلمون بدد دعدا   

 .التعليمي   موت لعاتك ما تياجاتكلتل ي   فصولنا الدراسي  والتأكد من أن المنهج الدراس  يمثا ت دي ا وإثراء  

 

 :نت لع إليها هذا العام الدراس إليك بعض الأشياء الت  يدب أن 

ر لتك  خلال روس تااعلي : أعد مدرسحححونا مدموع  متنوع  من الدروس التااعلي  والم اةة للتاكير دثارة فكحححولك   .1

 .التعليمي 

لمعححاعدتك على ت وير اهتماماتك    اللامنهدي  ال لابي الأنشحح   الأنشحح   اللامنهدي : ن ن نقدم مدموع  متنوع  من  .2

 العلمي  .... المناورات ونوا ي الانون من ألعاب القوى إلى   ومواه ك 

  إليه المشحورة والمعحاعدة ف  أي وقت ت تا   وتقديم التوجيه والدعم  على  ال لاب لدينا هنا     قعحم خدم  الدعم: يعماقعحم   .3

 .ي اللنداح أكا يمي ا وعاطاي ا واجتماع الذي ت تاجهالدعم مما يكمن  صولك على 

  سححتقوم المدرسحح  بالتص ي    الدراسحح  بناء المدتمع: ن ن نؤمن بقوة مدتمع مدرسحح  المعححتق ا الدولي . على مدار العام  .4

 المدرس .المدتمع  ف للمناس ات والأنش   طوال العام الدراس  لتعةية العلاقات 

سحنعحتمر ف  اتصاا ادجراءات اللاةم  لكحمان أن كا شحص  ف  ال رم    أولوياتنا.م ه  من سحلامتكالصح   والعحلام :   .5

 وص ي .يئ  آمن   بالمدرس  يتمتع  

الانتظار  تى نراكم. يعحعنا سحوى  ولا   لمدرسحتنا   ومميةا ا  فريد  ا  سحيكون شحيئما سحتقدمونه للمدرسح   رؤيتكم ولكانت لع إلى  

ا للتمية.ن ن نشدعك على وضع أهداف واقعي  وق ول الت ديات   والعع   ائم 

 

 المدرس  بداي  الدوام ف  

 .2023أغع س  28هو  12-1اليوم الأول من المدرس  للصاوف 

 .2023س تم ر   4هو   KG1 أول يوم

 .2023س تم ر   5هو   KG2 أول يوم

  قائق فق . 5أطاالهم لمدة * ملا ظ :  عب  ائرة التعليم والمعرف    يمكن لأولياء الأمور ف  رياض الأطاال ال قاء مع  

 

 

 

 



 

 

 

 الزي الرسمي

 قصحححيرة وسحححراويا   غير معحححموح ارتداء الهو يس  المو داء الةي المدرسححح  ارتد K-12 يدب على جميع ال لاب من

 .. لا يدوة ارتداء الق عات ف  المدرس وسراويا رياضي  / بن لونات الدري

 نقالةالهواتف ال

 .  رم المدرس ضمن الهوات  الم مول  غير معموح بها 

 التفتيش الأمني

درس  المعتق ا الدولي   مل  يتاق التعليم وت  يق القانون على أننا نعيش ف  مدتمع ي دث فيه العن  ف  أماكن المدرس . كمدير

ا من العام من أولويات ف  المرت   الأولى  ال لاب  سحتكون سحلام  كلات  ائرة التعليم والمعرف    2024-2023الدراسح   . بدء 

قد يهد  سحححلام    عما م تمامديري المدارس بتنايذ تدابير أمني  ل ماي  طلابنا وأعكحححاء هيئ  التدريس والموواين من أي  

 الدميع.وامن 

 .2023أغع س  21سيتم تنايذ ادجراءات التالي  ف  

 الأمن. عند معؤولإلى مدرس  دخول يدب على جميع الآباء والةوار تعديا ال •

 .الصاص  بهم كرت التعري  المدرس يدب على جميع الموواين ارتداء  •

سحوف نعحتصدم أجهةة الكشح  عن المعا ن الم مول  دجراء عمليات تاتيش سحريع  وسحهل  لأجعحام ال لاب ب ث ا عن أي  •

 .أو أشياء معدني   مص أةأجهةة 

يدب   لل لاب.  فيديوهاتلديهم من تصححححوير اولا هم لعما   علا مانمن انه يتلقى جميع أولياء الأمور نموا  موافق  سحححح  •

 .ماء النموا  بالكاما وتوقيعه من ق ا شص  بالغ

 ف  ابنهف   ال رغب ول  الأمر بأخذ من المدرسح   ال لاب خرو     على التوقيعي لب من أولياء الأمور أو الأوصحياء   •

 .لمغا رة ال الب ال لب اللاظ ق ول وقت م كر. لن يتم 

 مش وه.على ادبلاغ عن أي نشاط   الأمور وتشدعهموأولياء  المدرس  ال لابتر ب   •

 ت قى لك  تعحتمتع بماأتمنى ان  تى الك ال ين    الدولي .ف  مدرسح  المعحتق ا  الم هد   مإلى رؤي  ابتعحاماتك  بشحو نت لع  ن ن 

ا لت قيق أقصحى اسحتاا ة من هذا العام الدراسح . من ف ا وجاهة  كحلك لا تتر   ف  الاتصحال من إجاةتك الصحياي  وعد منتعشح 

 بموو  استق ال المدرس  إاا كان لديك أي أسئل  أو ت تا  إلى معاعدة إضافي  ق ا بدء العام الدراس  الدديد.

 

 

 المسؤول الأكاديمي   \مديرة المدرسة 

   ونيا ويليامزت

 


